cinte techtextil

HIGHLIGHTED *PPE EXHIBITORS* 重点展商 – *抗疫企业*

as of 截至 17-Aug-20



2 - 4 September 2020 2020 年 9 月 2 - 4 日 Shanghai New International Expo Centre 中国上海新国际博览中心



Chuzhou Daddy's Choice Science and Technology Co Ltd 滁州爸爸的选择科技有限公司

DADDY'S www.daddychoice.com

Highlighted Products:

Daddy's choice masks are whitelisted on Ministry of Commerce, passed the EU CE certification, SGS certification, BFE>99, and are exported to the world. KN95 masks, disposable medical surgical masks, disposable medical masks are available.

展示产品:

爸爸的选择口罩商务部白名单,通过欧盟 CE 认证,SGS 认证,BFE>99,出口全球。拥有 KN95 口罩、一次性医用外科口罩、一次性医用口罩、民用口罩

Daddy's Choice Technology Co Ltd was established in June 2018 with capital of 50 million and is located in Langya Economic Development Zone, Chuzhou City. The company occupies 100 acres. Its main business is the production of nonwoven fabrics, baby diapers, wipes, cotton soft towels, toiletries, etc. The expected annual income is to reach 1.2 billion. Daddy's Choice is the production base of diapers, nursing supplies, and the core raw materials of nonwovens.

滁州爸爸的选择科技有限公司成立于 2018 年 6 月·注册资本 5000 万元·位于滁州市琅琊经济开发区。公司占地 100 亩·主营业务为无纺布、婴儿纸尿裤、湿巾、棉柔巾、洗护用品等,项目全部达产后,预计年收入可达 12 亿元·是爸爸的选择华东地区重要的纸尿裤、洗护用品生产基地和自主核心原材料无纺布生产基地。

KN95 Masks | KN95 口罩

KN95 3D protective mask, four-layer structure with double-layer meltblown nonwovens and CE certification and FFP2 certification. KN95 立体防护口罩,四层结构双层熔喷,更安全。通过 CE 认证与 FFP2 认证

Disposable medical surgical mask 一次性性医用外科口罩

BFE>98%, passed layer-by-layer testing, with CE certification, TYPE IIR certification, and standard EN14683 BFE>98%,经过层层检测,获得 CE 认证、TYPE IIR 认证,执行标准 EN14683



Decota (Huizhou) Elastics Co Ltd 均溢达(惠州)弹性制品有限公司

https://decota.en.alibaba.com/

Highlighted Products: Rubber tape 展示产品: 橡胶弹力产品

Since 1996, Decota (Huizhou) Elastics Co Ltd is professional manufacturer, specialized in research, development and production of rubber elasticity Products for apparels. It mainly have Natural Rubber and Latex-free (Synthetic Rubber) Material. Covering an area of 40,000 square meters industry Zone in Huizhou CHINA, DECOTA exports to over 60 countries across more than 200 cities, whose the product range consists of Elastic Rubber Tapes (smooth & ribbed/textured), Tourniquets, shapes wear, latex fabric. The Company is also the preferred brand of insert elastic in various medical disposable apparels, home textile and other customer specific applications. The Well-equipped facilities and excellent quality control throughout all stages of production enables us to guarantee total customer satisfaction. Besides, the product meets Oeko-Tex standard 100 certified, SGS and BV and Intertek support and also has international accreditation and approvals. Senior-manufacturer, excellent-quality, competitive cost, best service and stable supply of products and the timeliness, helps us to win the good reputation among the customers.

均溢达(惠州)弹性制品有限公司是一家专业专注于橡胶弹性产品研发为主的生产商。公司自 1996 年创立以来始终坚持发扬 "诚信、创新、沟通",为企业宗旨,以"技术,服务"为立业之本的团体精神。从配方、生产工艺到出库,我门按持续稳定,"四不原则",的品质方针。实现数据控制和量化管理、工艺精细,有一批专业熟练橡胶配方工程师。操作技师和队伍。 公司主要产品有泳衣橡胶带、美体塑形乳胶塑身布、环保口罩带、止血带等橡胶制品。市场 主要分布在亚洲(东南亚)、欧洲、南北美洲等。公司与国内外众多知名品牌企业建立了良 好、稳固的合作伙伴关系,公司逐步形成强大的人才、技术和品牌优势,主要合作品牌商有"GAP、H&M、ZARA、ADIDAS、DECATHLON.、TRIUMPH"等。公司本着以客户三个满意为基本原则:"产品质量的满意,先进技术的满意售后服务的满 意"不断加强企业内部的综合竞争力,公司在竞争中求发展在挑战中谋机遇相信我公司会给您提供最好、最先进的产品,相信我公司会为您提供最先进的技术和完善的售后服务。 勤劳和真诚的我门愿与您携手并进、共创辉煌!

Rubber ear loop for N95 天然橡胶带

Natural rubber tape, unmatechment comfort, wrinkle-free, environment-friendly.

成份为天然橡胶,亲肤,不打折、不打卷,天然环保,可以循环使用。

合成橡胶带 Latex-free rubber tape

Latex-free rubber tape ,don't have protein,excellent recovery,easily-sewing,launder-abiliry. 成份为合成橡胶,不含蛋白质,有良好的的恢复能力,耐高温,可以循环使用。



® Safmax (Qingdao) Protective Technology Co Ltd 思迈(青岛)防护科技有限公司

http://www.safmax.com.cn/

Various Kinds Of Masks: Safmax has drafted some executive standards of masks together with the Ministry of public security, the logistics support department of the Military Commission and the China Industrial Textiles Association. The enterprise has a 100000 class super clean production workshop, and adopts the patent technology of efficient filtration to produce KN95 masks for adults and children, disposable protective masks (non-medical) and disposable medical masks. Some of the masks have obtained the National Patent. Safmax have provide a large number of professional respiratory protective equipment to domestic and foreign customers.

Positive Pressure Protective Clothing: Based on the 13th five year project of the Ministry of science and technology, Safmax have developed a new generation of reusable and efficient protective clothing by adopting innovative structural design with high-performance 3D composite protective clothing and photocatalyst air purification device.

Intelligent Booster Tent: The intelligent pressurized tent consists of closed tent, multi-functional micro air compressor, intelligent control terminal and adjustable constant pressure exhaust threshold. The tent is the first supercharged tent designed specifically for medical rescue workers.

Fast inflatable tent: the fast inflatable tent is the product of the transformation of the achievements of the Ministry of public security's technical research program. The air column keel structure is innovatively designed to solve the problems of large weight, large volume and long construction time of the metal support tent. The tent can be designed according to the requirements of police compatibility, which is suitable for field attack and carrying. The product has obtained the national patent certificate.

各类口罩:思迈防护与公安部、军委后勤保障部、中国产业用纺织品协会合作共同起草了多种口罩的执行标准,企业拥有 10 万级超净生产车间,采用高效过滤专利技术,生产了成人、儿童 kn95 口罩和一次性防护口罩(非医用)、一次性使用医用口罩,部分口罩获得国家专利,为国内外客户提供了大量的专业的呼吸防护用品。

正压防护服:在科技部十三五课题基础上,我公司采用高性能 **3D** 复合材料防护服和光触媒空气净化装置,通过创新结构设计,研制新一代重复使用的高效防护服。

智能增压帐篷:智能增压帐篷由密闭帐篷、多功能微型空压机、智能控制终端和可调节恒压排气阈等部分组成。该帐篷是首个专为医疗救援工作人员研发设计的增压帐篷。

快速充气帐篷:快速充气帐篷是公安部技术研究计划项目成果转化产品,创新设计了气柱龙骨结构,解决了金属支架帐篷重量大、体积大、搭建时间长的问题。帐篷根据警用配伍需求有单人、双人、三人规格设计,适于野战奔袭携带。产品已获得国家专利证书。

Highlighted Products:

展示产品:

Safmax (Qingdao) Protectitive Technology Co., Ltd. is a high-tech enterprise focused on safety protection products integrating R&D, Manufacture and Maketing. It has a full set of advanced production equipment. It can produce 80 million pieces of protective masks, protective clothing and other protection products per year. Our products sell well in domestic and foreign markets and enjoy a high reputation among our customers.

思迈(青岛)防护科技有限公司是一家专注于防护领域的高新科技企业,公司致力于防护产品的研发及生产,拥有全套先进的生产设备和防护产品生产加工能力,可生产各类防护口罩、防护服和其他防护产品制造加工能力 8000 万件/年。产品畅销国内外市场,在客户中享有很高的声誉。

Various Kinds Of Protective Masks 各类防护口罩

1. KN95 mask introduction:

Kn95 mask, developed in cooperation with the Ministry of public security, can effectively filter PM 2.5 particles. It adopts four piece patented design to maximize the protection effect and the requirements of smooth breathing, with the largest protection area, small dead cavity volume, less respiratory resistance and comfortable wearing,

2. Product features:

High filtering efficiency: Five layers of protective materials are used, from the outside to the inside: antibacterial surface layer, electrostatic filter layer, structural mesh layer, high-efficiency filter layer and skin friendly inner layer. Among them, high efficiency filter material is the core of Safmax anti-haze mask technology. This filter layer has the advantages of fine fiber, many pores and small pore size. The filtration efficiency is as high as 99%. It has strong ability to capture particles, large adsorption capacity and high purification efficiency. When particles in the air pass through the filter material, they are blocked due to inertia collision, electrostatic adsorption effect and Brownian motion.

Not deform when inhalation: The three-dimensional structure of four pieces shapes the breathing cavity to form an independent breathing space. Inhalation does not deform, does not touch the lips, and women wear no makeup.

Ultra low respiratory resistance: Due to the combination of high efficiency filter material and four piece structure, the technical problem that the mask can protect effectively and breathe smoothly is solved. It breaks through the technical standard that traditional respirator needs breathing valve to reduce breathing resistance. The suction resistance is 106pa, and the expiratory resistance is 56pa, which is superior to the national standard.

Convenience: The patented shape design can be folded into fish shape, easy to store and carry. No breathing valve, beautiful to wear.

Comfort: Wear dry and non suffocating, the inner layer is skin friendly fabric, with excellent moisture conductivity, which can quickly guide sweat from the inner layer to the outer layer of the mask, and discharge through the pores of each layer of fiber. Add sponge strips to the bridge of the nose, and use soft foam sponge strips to contact with the bridge of the nose to eliminate the discomfort caused by the rigidity of the bridge of the nose.

3. Introduction of disposable masks:

The disposable masks produced by Safmax (Qingdao) Protection Technology Co., Ltd. are divided into two categories: disposable protective masks (non-medical) and disposable medical masks. The colors are mainly white and medical blue, and three layers of protective materials are adopted, which are: isolation layer, filter layer and skin-friendly inner layer from outside to inside. Wherein the isolation layer can block larger particles and dust; The filter layer can filter microorganisms, aerosols and particulate matter of 0.05 microns and above, and the particle size of novel coronavirus is 0.08 microns; The skin-friendly inner layer is made of skin-friendly material, which is low sensitive and non-irritating, and has good adhesion to the face. 1、KN95 口罩介绍:

KN95 口罩与公安部合作研发·能有效过滤 PM 2.5 微粒·采用四片式专利外观设计最大限度地兼顾了防护效果与呼吸顺畅的要求·防护面积最大·死腔容积小·且呼吸阻力更小·佩戴舒适

2、产品特点:

过滤效率高:采用五层防护材料,从外到里依次为:抗菌表层、静电滤层、结构网层、高效滤层、亲肤里层。其中高效滤材是思迈防雾霾口罩技术的核心,这种滤层具有纤维细、孔隙多而孔隙尺寸小的优点,过滤效率高达 99%,它对微粒的捕捉能力强,吸附容量大,净化效率高,空气中的微粒在通过滤材时,由于惯性碰撞、静电吸附效应及 布朗运动等多重作用而被阻隔。

吸气不变形:四片的立体结构塑造呼吸空腔,形成独立的呼吸空间,吸气不变形,不触碰嘴唇,女士佩戴不脱妆。

超低呼吸阻力:由于高效滤材和四片结构相结合,解决了口罩既能高效防护又能呼吸流畅的技术难题。突破了传统防护口罩需要呼吸阀才能降低呼吸阻力的技术标准,吸气阻力 106Pa,呼气阻力 56Pa,优于国家标准。

便利性:专利的外形设计,可折叠成鱼形、易收纳、方便携带。无呼吸阀、佩戴美观。

舒适度:佩戴干爽不憋闷,里层为亲肤面料,优良的导湿性能,能够汗液从口罩的内层快速导到外层,通过各层纤维的孔隙排出。鼻梁条上加海棉条,采用柔软发泡海绵条与鼻梁接触,消除由于鼻梁条硬而造成的不适感。

3.一次性口罩介绍:

思迈(青岛)防护科技有限公司所生产的一次性口罩分为一次性防护口罩(非<mark>医</mark>用)、一次性使用医用口罩两大类,颜色主要有白色、医用蓝色,采用三层防护材料,从外到里依次为:隔离层、过滤层、亲肤里层。其中隔离层能够阻挡较大颗粒物和粉尘;过滤层能够过滤 0.05 微米及以上的微生物、气溶胶、颗粒物,新冠病毒粒径为 0.08 微米;亲肤里层采用亲肤材料,低敏无刺激,与面部贴合性好。

Positive Pressure Protective Clothing 正压防护服

The upper part of the protective clothing main body is provided with a transparent hood or face mask, and the lower part is provided with a sterile shoe cover. The middle part of the protective clothing main body is provided with an airtight zipper, sterile gloves are arranged on both sides of the protective clothing main body, an air supply hose system is also arranged in the protective clothing main body, a flow regulator is arranged on the air supply hose system, and a one-way exhaust valve installed on the protective clothing main body is communicated with the outside. Positive pressure electric air supply respiratory protection system is composed of multiple protective clothing and positive pressure protective hood or face mask. The purified air is sent into the hood by photocatalyst air purification ventilation device, and the comfort is improved by airflow flow at the same time

防护服主体上部设有透明头罩或面罩,下设有无菌鞋套,防护服主体中部安装有气密拉链,防护服主体两侧设有无菌手套,在防护服主体内还设有供气软管系统,供气软管系统上设有流量调节器,安装在防护服主体上的单向排气阀与外界相通。正压式电动送风呼吸防护系统由多次性防护服和正压式防护头罩或面罩构成,通过光触媒空气净化通风装置,将净化后的空气送入头罩内,同时通过气流流动,提高舒适度

Shandong Kangguan Medical Technology Co Ltd 山东康冠医疗科技有限公司

Highlighted Products: Epidemic prevention materials: disposable masks for civil use, disposable isolation clothes, non-woven protective clothing covered with film

展示产品: 防疫物资:一次性民用口罩、一次性隔离衣、覆膜无纺布防护服

To combat the epidemic, Shandong Kangguan Medical Technology Co., Ltd. was established on February 26, 2020, mainly engaged in the professional production, processing and trade of safety protective products. Since its establishment, the company has established friendly business relations with domestic and foreign enterprises and customers.

The company "to the quality strives for the survival and development through innovation" management idea, the company by several research and development team of experienced technical personnel, in a one-off civil masks, disposable protective clothing, protective clothing products proprietary technology, has a wealth of practical experience, in product technology development and quality control of basic skills.

The company has a complete and scientific quality management system, we strictly abide by the national production management system, effectively guarantee the quality of products and production process, products through certification and testing institutions, so that customers can "buy, use, use at ease". Kangguan will go forward hand in hand with customers and friends at home and abroad to create a better future.

为了抗击疫情,山东康冠医疗科技有限公司于 2020 年 02 月 26 日成立,主要从事安全防护用品的专业生产加工及贸易。公司自成立以来,同国内外企业和客户建立了友好业务关系。公司推崇"以质量求生存,以改进求发展"的企业经营理念,公司由数名经验丰富的技术人员组成的研发团队,在一次性民用口罩、一次性隔离衣、防护服产品专有技术方面具有丰富的实践经验,在产品的技术开发与质量控制方面功底扎实。

公司拥有完整、科学的质量管理体系,我们严格遵守国家各项生产管理制度,切实保障产品质量和生产工艺,产品经过认证机构认证和检测,做到让客户"买的到,用的起,用的放心"。康冠将与海内外客户及朋友携手并进,共创美好未来。

Disposable civilian face mask 一次性民用口罩

Disposable masks are composed of externally controlled spunbonded cloth, filter layer melt spray cloth, inner spunbonded cloth, plastic nose bridge and fiber elastic ear hangings. The surface of the product is evenly covered with pores, breathable and comfortable, with low sensitivity and no stimulation; Effectively block all kinds of pollution, can greatly reduce the internal pressure of breathing; Effective filtration of bacteria, care for respiratory health.

一次性口罩由外控纺粘布、过滤层熔喷布、内层纺粘布、可塑性鼻梁条、纤维弹性耳挂组成。产品表面均匀密布气孔透气舒适,低 敏无刺激;有效阻隔各种污染,可以大限度减少呼吸时的产生内部压力;有效过滤细菌,关**爱呼**吸健康。

Coated non-woven protective clothing 覆膜无纺布防护服

This peritoneum non-woven protective suit is airtight, waterproof and has good bacteria-proofing effect. It has obvious pros and cons. The contact side is non-woven, which is non-allergic and feels good. It is mainly used in epidemic prevention and quarantine, food clenbuterol detection, pesticide and animal husbandry, isolation and treatment of infectious diseases, laboratory reagent experiment, and inspection and visit of leading customers in animal breeding places; Use in places requiring complete isolation of the human body, such as painting, polishing protection, glass fiber insulation installation, petroleum exploration, precision instrument installation, biopharmaceutical, human joint manufacturing, class II and Class III medical device production, etc.

本腹膜无纺布防护服不透气,防水,隔菌效果好,有明显的正反面区分,身体接触的一面是无纺布,不过敏,手感好,外面有一层塑料膜防液体渗漏。主要用在防疫检疫,食品瘦肉精检测,农药畜牧,传染病隔离治疗,实验室试剂实验,动物养殖场所的领导客户视察参观;在喷漆打磨防护,玻璃丝棉保温安装,石油勘探,精密仪器安装,生物制药,人体关节制造,Ⅱ类Ⅲ类医疗器械生产等,要求把人体完全隔离的场所使用。

Shenzhen Jiuwu Equipment Intelligent Technology Co Ltd 深圳九五装备智能科技有限公司

www.botaipack.com

Highlighted Products: M 展示产品: 熔

Meltblown related equipment 熔喷布 口罩机相关设备



Sichuan Eupon Co Ltd 四川友邦企业有限公司

www.eupon.com

Our company was established in 1993 specializing in the production, processing and sales of disposable medical and sanitary products. The company's main medical products: "medical surgical masks, disposable medical protective masks, medical disposable protective clothing, disposable medical surgical gowns, disposable surgical pads, disposable sterile surgical bags, disposable medical dressings such as sterile abortion bags, medical disposable caps, disposable sterile surgical sheets (towels); anti-fog and PM2.5 particulate protective masks.

Main sanitary products: disposable cotton underwear, disposable portable towels, bath towels and other branded products. Our company is an "outstanding private enterprise" in Guanghan City, an advanced enterprise in Deyang City, and a "quality credit AAA" enterprise in Sichuan Province.

我公司成立于一九九三年,是专业从事一次性医疗、卫生用品和生活用纸原纸的生产、加工、销售为一体的综合型民营股份制企业。位于中国改革开放"第一乡"的四川省广汉市向阳镇,为卫生部"全国卫生产业企业协会会员单位",四川省"造纸行业生活用纸加工企业十强"单位,四川省"质量信用 AAA 级企业"以及德阳市"质量兴市"先进企业。公司主要医疗产品有:"友邦"牌医用外科口罩、一次性医用防护口罩、医用一次性防护服、一次性使用医用手术衣、一次性使用手术垫单、一次性使用无菌手术包、一次性使用无菌流产包、医用一次性帽子、一次性使用无菌手术单(巾)等医用敷料;"友邦"牌防雾霾、防 PM2.5 颗粒物防护口罩等。卫生产品主要有:"蓓安适"、"蓓舒芙"一次性纯棉内裤、一次性便携毛巾、浴巾等多个品牌的系列产品。我公司是广汉市"优秀民营企业"、德阳市"质量兴市"先进企业以及四川省"质量信用 AAA 级"企业。



Tianjin Richpeace Al Co Limited 上工富怡智能制造(天津)有限公司

http://www.richpeace.com

Highlighted Products:

- 1. Richpeace Surgical Mask Automatic Production Line
- 2. Richpeace Disposable Mask One-To-One Automatic Production Line
- 3. Richpeace Automatic Foldable Respirator Mask Production Line
- 4. Richpeace Automatic Production Line for Cup Mask
- 5. Richpeace Automatic Fish Mask Production Line
- 6. Richpeace Automatic Medical Mask Blank Machine
- 7. Richpeace Mask Semi-automatic Earloop Welding Machine
- 8. Richpeace Manual Earloop and Headband Welding Machine
- 9. Richpeace Manual Staple Machine
- 10. Richpeace Manual Breathing Valve Perforation Machin
- 11. Richpeace Manual Valve Installation Machine (By Ultrasonic)
- 12. Richpeace Automatic Mask Bagging Machine I
- 13. Richpeace Automatic Mask Bagging Machine II

展示产品:

- 1.富怡医用口罩全自动化生产线
- 2.富怡平面口罩一拖一全自动化生产线
- 3. 富怡全自动折叠口罩生产线
- 4.富怡全自动罩杯式口罩生产线
- 5.富怡全自动柳叶口罩牛产线
- 6.富怡医用口罩自动打片机
- 7.富怡手动耳带头带焊接机
- 8.富怡半自动耳带焊接机
- 9.富怡手动钉带机
- 10.富怡手动呼吸阀打孔机
- 11.富怡手动呼吸阀安装机(超声波)
- 12.富怡口罩全自动装袋机 I 型
- 13.富怡口罩全自动装袋机Ⅱ型

TIANJIN RICHPEACE AI CO., LIMITED was established in 2006 and has started into operation since 2007; in 2018, jointly held by Shang Gong Group Co., Ltd(shares of 65%) and Shenzhen Yingning Investment Co., Ltd (shares of 20%) and Tianjin Samehere Software Co., Ltd(shares of 15%).

TIANJIN RICHPEACE AI CO., LIMITED is located in Baodi Economic Development Park which covers 75.5 thousand square meters and 46.9 thousand square meters construction area with a total investment of 150 millions RMB.

winner 稳健医疗

Winner Medical Co Ltd 稳健医疗用品股份有限公司

Highlighted Products:

Winner Medical Co.Ltd("Winner Medical") is a leading manufacturer of single used wound care and surgical products in China.

展示产品:

稳健医疗用品股份有限公司(简称稳健医疗)于 2000 年设立稳健实业(深圳)有限公司,于 2015 年正式改制为稳健医疗用品股份有限公司。是一家研发、生产和销售以棉花为主要原材料的医用敷料和日用消费品的自主创新企业,主要产品系列有:医用伤口敷料、手术室耗材、医用卫生材料及家庭卫生护理用品等。稳健医疗拥有三大品牌:Winner 稳健、PurCotton 全棉时代和 PureH2B 津梁生活。



*NEW Business
Matching Platform
全新 商贸配对
服务平台

Schedule & Meet! 预约商贸会议

Click the icon to Pre-register & get access to our NEW business matching platform and schedule your meetings with these exhibitors!



点击图标进行<mark>预登记</mark>·自动开通**全新**的**商贸配对平台**· 便即可与以上参展商预约商贸会议!

